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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz a kórházak adósságállományával?„ címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdés t
kívánok benyújtani Dr . Székely Tamás miniszter úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

2007. évben először jelenik meg az Országos Egészségbiztosítási Pénztár (OEP )
zárómérlegében 27,4 milliárdos pozitív egyenleg . A 32,2 milliárd hiánnyal tervezett E-Alap
2008-ban is jelentős - várhatóan több tízmilliárd forintos - tervezési különbséget produkált az
állami költségvetés javára . A pénzügyi kormányzat - a korábbi évek gyakorlatával szöge s
ellentétben — a 2007 . évi pénzmaradványt nem engedi az OEP számára felhasználni, amive l
precedenst teremt a vonatkozó törvények és alacsonyabb rend ű jogszabályok be nem
tartására .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2008. évi „pénzmaradvány” egy részének a tárgyév végén történt kiosztásakor ön
„többletpénz"-ről beszélt, amikor pontosan tudja, hogy ez nem az. A gyógyítók jogos
jussának egy részét, a szolgáltatói szerz ődésben foglalt teljesítményük ellenértékének eg y
részét fizette ki .

• Mit kívánnak tenni a 70 milliárd Ft-os kórházi ölsz-adósságállomány jelentős
csökkentése érdekében?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 18 .

ikola Istvan
Fidesz - a, ar Polgári Szövetség
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